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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kapnak végre megfelelő erkölcsi és anyagi 
megbecsülést az egészségügyi szakdolgozók?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tarthatatlan  az  ápolóhiány  az  egészségügyben,  a  kizsigerelt  dolgozók  szabadságra  sem tudnak
menni, olyan kevesen vannak.

Tavaly ősszel 26 ezer szakdolgozó hiányzott, most a hiány 10 százalékos. Ez azt jelenti, hogy ha
egyik pillanatról a másikra 10 ezren jelentkeznének ápolónak Magyarországon, akkor is még csak a
minimumfeltételek tudnának teljesülni.

És ha mindez még nem lenne elég, több egészségügyi szervezet szerint újabb távozási hullám fog
elindulni, megszűnik ugyanis a 2020 óta, megszakításokkal ugyan, de szinte folyamatosan életben
lévő felmondási tilalom az ápolóknál.

Mindeközben egyre fokozódik a bérfeszültség is az egészségügyben, a béremelés terén ugyanis
továbbra is vannak hiányosságok. Nem mindenki kapta meg azt a pénzt, amire a kormány ígéretei
szerint számítani lehetett,  és egyre csak nyílik az olló az orvosi és az ápolói bérek között,  ami
feszültségeket eredményez.

Tisztelt Miniszter úr! Mindezek miatt kérdezem:

1. Mit kívánnak tenni az egészségügyi szakdolgozók, ápolók elvándorlásának 
megakadályozására?

2. Mikor kapnak megfelelő erkölcsi és anyagi megbecsülést, mikor kapnak tisztességes 
bért elvégzett munkájukért?

 



 
Várom megtisztelő válaszát!
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